
Naziv sjednice: 18. sjednica Upravnoga vijeda Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje
odraslih

VRSTA DOKUMENTA VRIJEME
ODRZAVAN.IA MJESTO ODRZAVANJA

ZAPISNIK
6. listopada 2021.

godine,spodetkomu
I 1 :00 sati

Agencija za strukovno obrazovanje
i obrazovanje odraslih,

Zagreb, Garitgradska ulica l 8

SJEDNICU SAZVAO: Ivan Simuni6, predsjednik UV-a

VRSTA SJEDNICE: 18. sjednica Upravnoga vije6a Agencije za strukovno
obrazovanje i obrazovanje odraslih

PREDSJEDATELJ: Ivan Simunii

ZAPISNICARKA: Suzana Paponja

NAZOCNI:

Ivan Simuni6 Mile Zivdi6, prof., ravnatelj

dr. sc. Valentina Kirinid (putem
videoveze)

Suzana Paponja, prof., nadelnica Ureda ravnatelja

dr. sc. Marko Ko5idek

Andrej a Uroi6 Landeki6

Anita Tomii

NISU NAZOCNI:

Dr. sc. Valentina Kirini6 je zahvalila na omogu6enom sudjelovanju na sjednici UV-a putem
videoveze, bududi daje bila u nemoguinosti fizidki do6i na sjednicu.

Prijedlog dnermoga reda:

1. Usvajanje Zapisnika sa 17. (elektronidke) sjednice UV-a ASOO-a
2. Usvajanje Statuta o izmjenama i dopunama Statuta ASOO-a
3. Usvajanje izmijenjenoga Prijedloga Pravilnika o izmjenama i dopunama

Pravilnika o unutamjem ustrojstlu i sistematizaciji radnih mjesta i za slanje na prethodnu
suglasnost u MZO

4. Razno.

Upravno vije6e je jednoglasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda.
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TOdKA DNEVNOGA REDA
UVODNIiAR/KA

l. Usvajanje Zapisnika sa 17. (elektronidke) sjednice [IV-a
ASOO-a

Ivan Simuni6, predsjednik UV-a

RASPR
AVA Nije bilo rasprave.

ZAKLJ Upravno vijede je jednoglasno usvojilo zapisnik sa 17, (elektroniike) sjednice
UCCI UV-a.

TO.KA DNEVNOGA REDA I]VODNI.AR/,I(A

Ivan Simuni6, predsjednik UV-
a, i Mile Zivdi6, ravnatel

RASPRAVA Gosp. Zivdii je podsjetio zbog dega su traZene izmjene i dopune Statuta -
Agencija dobiva nove zadaie vezane uz HKO, Sto nuZno donosi promjenu Statuta
i Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i sistematizaciji radnih mjesta. Izmjena u
Statutu odnosi se upravo na opis poslova vezanih uz HKO, a druga je yezana \z
uvjete za izbor ravnatelja Agencije, gdje se briSe uvj et posjedovanja pedago5ko-
-psiholoike izobrazbe, jer on nije presudan za upravljanje Agencijom. Kako je
bilo stanovitih nesuglasica vezanih tz dostavljani Pravilnik o unutarnj em
ustrojstvu, s MZO-om je dogovoreno da se prvo uskladi Statut i na njega dobije
suglasnost MZO-a,Sto je i udinjeno. Suglasnost MZO-a dana je 2. rujna 2021.
godine. Usvajanje Statuta omogu6ava Agenciji nastavljanje priprema za uvodenje
nove djelatnosti. Ve6 sljedeiega mjeseca, ako ne ve6 i ranije, odekuje se
podno5enje zahtjeva za procjenu standarda kvalifikacija. Sve se operativno
priprema u ASOO-u, napisane su ved i procedure, a Statut je upori5te za tu
d elatnost.

ZAKLJU CI Upravno vijede je jednoglasno usvojilo Statut o izmjenama i dopunama Statuta
ASOO-a.

UVODNIdAR/KA

3. Usvajanje izmijenjenoga Prijedloga Pravilnika o izmjenama i
dopunama Pravilnika o unutamjem ustrojstvu i sistematizaciji
radnih m esta i za slan ena st u MZO

RASPRAVA Ravnatelj je podsjetio da je ve6 u dva navrata davao obrazloLenja vezana uz to
za5to idemo s izmjenama prvotno poslanoga Pravilnika - prvi put nakon

komunikacije s nadleZnom upravom MZO-a, koja je argumentirano traZila
stanovite izmjene, koje je Agencija unijela i ponovno poslala Pravilnik na
prethodnu suglasnost.

Na taj se izmijenjeni prijedlog Pravilnika oditovala Pravna sluZba MZO-a, koja se

nije osvrnula na sam kontekst Pravilnika, nego na neke detalje koji su, u
meduvremenu od 2017. do danas, iskrsnuli - u smislu nekih pravila koja se

odnose na dono5enje ovakvih dokumenata (tu se, kao spona izmedu Agencije i
MZO-a, ukljudila gda Uroi6 Landekii, na demu Ravnatelj zahvaljuje), primjerice

Ivan Simuni6, predsjednik UV-
a, i Mile Zivdi6, ravnatelj
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TOdKA DNEVNOGA REDA

2. Usvajanje Statuta o izmjenama i dopunama Statuta ASOO-a



izraz odgovarajuta struka - a pojavljuje se uglavnom kod strudnih suradnika
(gdje nije nuZno potrebno prethodno iskustvo) u novom odjelu za HKO i u
Organizacijskoj jedinici DEFCO - Sto je u ovom prijedlogu i brisano. Kad su se

radile izmjene, imalo se upori5te u Pravilniku iz 201'1 . godine, na koji je dobivena
suglasnost MZO-a. Sugerirano je da se sad fokusira samo na ovo sto se sad

mijenja, a ne na cijeli Pravilnik. Ono Sto je danas u izmijenjenome zahtjevu je
sljedeie:

str. 11. - uvjeti za imenovanje ravnatelja (dl. 12.) - uskladeno s tekstom
Statuta o izrnjenama i dopunama Statuta ASOO-a koji je dobio suglasnost
MZO-a

str. 12. - uvjeti radnoga mjesta voditelja/ice Odsjeka za poslove nabave iopde
poslove (dl. 15.) - sukladno traZenju MZO-4 uvjet koji se tide traZene strudne
spreme i struke todno je definiran - ranije je stajalo: ,,zavr5en preddiplomski i
diplomski sveudili5ni studij, ili integrirani preddiplomski i diplomski
sveuiili5ni studij, ili specijalistidki diplomski strudni studij pravne,
ekonomske ili druge odgovaraju6e struke", a sada stoji: ,,zavrSen diplomski
sveudili5ni studij ili integrirani preddiplomski i diplomski sveudili5ni studij te
stedeni naziv magistar/magistra prava ili magistar/magistra ekonomije"

u Organizacijskoj jedinici za provedbu struktumih instrumenata EU-a
(DEFCO), sukladno traZenju MZO-a" u dlancima 38.,39.,50. i 70., kod svih
radnih mjest4 prilikom navodenja uvjeta koji se tide traiene razine
obrazovanja, brisane su rijedi: ,,odgovarajude struke", jer se radi o radnim
mjestima za obavljanje poslova kojih nije bitna struk4 ve6 samo razina
stedene strudne spreme

- str. 39. - uvjeti radnoga mjesta strudni/a suradnik/ca za podrSku i provedbu
Hrvatskoga kvalifikacijskog okvira (dl. 71.) - izmijenjena je traiana ruzita
obrazovanja - ranije je stajalo: ,,zavr5en preddiplomski i diplomski sveudili5ni
studij, ili integrirani preddiplomski i diplomski sveudili5ni studij, ili
specijalistidki diplomski strudni studij", a sada stoji: ,,zavrSen preddiplomski
sveudili5ni studij ili strudni studij u trajanju od najmanje tri (3) godine", te je
brisan traZeni uvjet radnog iskustva koji je glasio: ,jedna (1) godina radnog
iskustva na odgovarajudim poslovima, ili pripravnik/ca s obvezom provedbe
dvanaest (12) mjeseci pripravnidkoga staZa." Smatram o da za obavljanje
poslova navedenoga radnoga mjesta, s obzirom na njiholu sloZenost i malaj,
nije pohebna visoka nego viSa strudna sprema, te da prethodno radno iskustvo
nije potrebno.

Gosp. Simunii je konstatirao da u Agenciji postoje razlidite razine obrazovanja
za radna mjesta, na Sto je gosp. Zivdit rekao daje preddiplomski naj niZa razina za
strudnoga suradnika, konkretno je vezano za novi Odjel za HKO, bududi da ie
zaposlenik obavljati uglavnom administrativne poslove. Koeficijent je za ista
radna mjesta jednak. Ako bi se na ovome radnome mjestu zaposlila osoba sa
zavrSenim preddiplomskim i diplomskim studijem, nakon nekoliko godina
iskustva moZe napredovati na mjesto savjetnika, dok to osoba sa zavr5enim
preddiplomskim studijem ne moZe. Gosp. Ko3idek se sloZio s brisanjem izraza
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odgovarajuta struka, jer je to odito naslijede iz starih pravilnika.

ZAKLJUCCI Upravno vijede je jednoglasno dalo suglasnost na izmijenjeni Prijedlog
Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i
sistematizaciji radnih mjesta ASOO-a i za slanje na prethodnu suglasnost u
MZO.

TOEKA DNEVNOGA REDA UVODNIEAR/KA

4. Razno

RASPRA\/A Ravnatelj je obavijestio UV da je s L rujnom najavljena financijska revizija za
2020. g., planiranu planom DrZavne revizije za202l. godinu. eetiri djelatnika DR
su doSla na uvodni sastanak, predodili Sto 6e biti obuhva6eno revizijom,
planiranom od l. 9. do 30. I l Kad nalaz bude dobiven, UV 6e biti upoznat s tim
dokumentom.
OdrZan je jo5 jedan Qedan cjeloZivotnog uienja, ovaj put je to bilo u Novskoj.
Nastoji se svake godine odrZati negdje drugdje u Hrvatskoj.
OdrZana je i Konferencija za ravnatelje srednjih strukovnih Skola u Novom
Vinodolskom, gdje je, uz ostalo, bilo rijedi o novim kurikulumima i kurikulumima
ustanove. Planirano je da se na sljede6oj Konferenciji za ravnatelje sljede6e
godine ovoj temi posveti jo5 vi5e pozornosti, a i kurikulumima u obrazovanje
odraslih-
Vezano uz WSC - obrazovanje u Skoli treba biti na stjecanju vje5tina.
Kako je Agencija partner s CARNET-om na projektu e-Skole, organiziraju se

savjetnidki posjeti Skolama, a u planu je formiranje mobilnih timova koji 6e

najmanje dva puta u6i u Skolu.
Probna faza PIAAC istraZivanja zavr5ena u svijetu, RH je jedna od 20 zemalja
ko a e sve zavr5ila na vri eme I rstma.

ZAKL.IUCCI

Sjednica UV-a je zavr5ila u 12:00 sati.

KLASA: 023 -081 19 -03 I 01

URBROJ : 332-01 -00 /2-21 -3 6

ZTpisnik saslavila t

/"tfuzttt, /lf4q/'7
Suzana Paponja, prof. '

P UV
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Nadnevak potpisivanja

an Simuni6
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